
Mesto Senica 
Štefánikova 1408/56, 905 25 Senica 

 
 
 

ZÁPISNICA č. 1 
 

zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie, ktoré sa uskutočnilo 
dňa 24. januára 2024 v zasadačke Mestského úradu Senica. 

 
 
 

Prezencia: prítomní – podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 
 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Žiadosť manželov Štefečkových o zámenu pozemkov. 
3. Žiadosť pána Michala Lukáčka o odpredaj, prípadne prenájom časti pozemku C KN parc. č. 1223/1 

k. ú. Senica o výmere cca 3m2 (o rozmeroch 1 m x 3 m), za účelom predĺženia garáže. 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
 

 
1. Prítomných privítala a rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie. Všetkým 

zúčastneným zaželala všetko dobré v Novom roku, aby sa im darilo. Tajomník komisie 
ospravedlnil p. Tytykalovú, ktorá sa nemohla zúčastniť komisie z dôvodu choroby. 

2. Žiadosť manželov Štefečkových o zámenu pozemkov: Mgr. F. Lackovič v tejto súvislosti 
upozornil na hniezdenie vtáctva, na možný zásah do prostredia a na záver uviedol, že sa jedná 
o prebytočný majetok mesta. Komisia návrh prerokovala a súhlasí so zámenou pozemkov. 

3. Žiadosť pána Michala Lukáčka o odpredaj, prípadne prenájom časti pozemku C KN parc. č. 
1223/1 k. ú. Senica o výmere cca 3m2 (o rozmeroch 1 m x 3 m), za účelom predĺženia garáže: 
Mgr. F. Lackovič navrhol pre lepšiu predstavu, aby si zúčastnení pozreli u neho v kancelárii 
satelitnú snímku predmetnej garáže a popísal im aj veci z minulosti. Komisia následne návrh 
prerokovala a súhlasí s odpredajom časti pozemku C KN parc. č. 1223/1. 

 
4. Rôzne: 

- Povodňová situácia v Kunove: RNDr. Ľ. Krištofová v tejto súvislosti navrhla prizvať do 

budúcej komisie predsedu Poľnohospodárskeho družstva Senica, aby oboznámil členov 

komisie so situáciou v poľnohospodárstve (správa o hospodárení, hnojenie, osevný plán, 

situácia na pozemkoch). Ing. J. Kabát ešte dodal, aby komisiu oboznámil aj s poľnými 

hnojiskami a ich zabezpečením či uviedol informácie o škodách spôsobených 

premnoženou zverou. 



- J. Fodor: sa informoval v súvislosti so slepačou farmou, navrhol prípadnú exkurziu členov 

komisie v letných mesiacoch po dohode s Mgr. F. Lackovičom. Ďalej sa informoval 

v komisii, či evidujeme nejaký výskyt vtáčej chrípky. Komisia na zasadnutí nemala 

informácie o výskyte tohto ochorenia. 

- Ing. J. Kabát: informoval o križovatke SNP – Brezová smerom k 2. ZŠ, že tam sú problémy 

s parkovaním a mala by sa riešiť dopravná situácia. 

- J. Fodor: navrhol riešenie obojsmerného pohybu cyklistov v jednosmernej ulici v Meste 

Senica. 

- RNDr. Ľ. Krištofová: informovala, že spoločnosť SETECO podala trestné oznámenie a bola 

stiahnutá petícia do odvolania. 

- Ing. J. Kabát: sa informoval, či môže Mesto Senica (MsZ) ovplyvniť výstavbu spaľovne 

podniku. 

- J. Fodor: informoval o situácii s holubmi v Meste Senica, že máme nového holubára. 

- Mgr. F. Lackovič: oznámil, že máme na Hurbanovej ulici rozjazdené pásy a aby sa riešila 

táto problematika. Poukázal aj na problematiku riešenia lístia na sídliskách pri bytových 

domoch, aby sa odtiaľ odstránilo. 

- Ing. J. Kabát: požiadal o dodanie na terminologického slovníka ku koseniu k zmluve od od 

Ing. M. Gavorovej PhD., ktorý súvisí so zberom lístia. 

- Mgr. F. Lackovič: diskutoval o problematike odpadového hospodárstva. Nato zareagovala 

p. D. Ševčíková, ktorá navrhla letáčiky o triedení odpadu do domácností na propagáciu 

osvety. 

- RNDr. Ľ. Krištofová: informovala o rozobratom plote pri bývalom Slovenskom hodvábe, že 

sa tam nachádza stavebná drť. Situáciu preverí Mgr. F. Lackovič na oddelení výstavby. Tiež 

informovala o značení výtlku pri nábehu lávky na moste medzi Lídlom a ul. ku Kolónii. 

Tajomník komisie zistil, že toto značenie vykonal p. P. Bartoš. V poslednom rade 

informovala o starostlivosti o mestské mačky na MsÚ Senica. 

- Mgr. F. Lackovič: v závere konania komisie povedal, že by bolo veľmi vhodné, aby sa 

ďalších zasadnutí komisie zúčastňovala vedúca oddelenia ŽP Ing. M. Gavorová, PhD. 

z dôvodu, aby mali členovia komisie viacej informácií o aktuálnom stave ŽP v Meste Senica. 

 
5. Predsedníčka komisie sa prítomným poďakovala za účasť. 

 
 
 

V Senici 24.01.2024 

Zapísal RNDr. Peter Brunovský, PhD. 
 
 
 

 
RNDr. Ľubica Krištofová 

Predseda komisie 


